
 

 

 
 

 

Verksamhetsberättelse för år 2022 
 föreningens fjortonde verksamhetsår 

 
Inledning 
Verksamhetsåret kom igång igen efter pandemin. Årsmötet genomfördes i Näsby säteri, 

Rystad den 3 April, där ca 20 medlemmar deltog. Servering av kaffe och fralla. 

 

Styrelsemöten 
Styrelsens  ordförande Sören Lindhe blev vald vid mötet. Styrelsen har haft 4 protokollförda  

möten. Utöver detta har löpande E-‐  postväxling och telefonkontakt skett mellan enskilda 

styrelsemedlemmar i arbetsfrågor. 

 

Föreningens utveckling 
Antalet medlemmar var vid årsskiftet 123 varav 40 st är ständiga medlemmar. Under året 

har en fortsatt utveckling av vår hemsida skett. Vi lägger ut nya beskrivningar hela tiden.  

All kommunikation med medlemmar sker numera via email för att spara in på 

protokostnader. 

 

Torpgruppen 
Gruppen har träffats vid två fysiska möten under året, för att läsa kartor, diskutera lägen 

för torp och vem som bott i dem.  

Projektet Kulturstigen genomförs genom att skyltar har satts upp från Gärstad by mot 

Ekängen. Hitills har 11 skyltar satts upp och ytterligare 7 st håller på att sättas upp. 

 

Fotogruppen 
Håller på att starta upp med Lena Lindhe Söderlund som sammankallande. Vidare kommer 

Bo Wigren och Sören Lindhe att ingå i gruppen. 

 

 



 

 
 

IT-gruppen 
Ett par digitala möten har skett under året. Hemsidan utvecklas och kompletteras ständigt och fungerar 
nu bra. 
Hemsidan håller på att kompletteras med interaktiva kartor som hjälpmedel för att se var objekten har 
legat. 
Menyerna håller på att få nytt utseende.   
 
 

Lokal o kaffegruppen 
Gruppen har ombesörjt kaffeförsäljning vid våra möten. 
Gruppen består av Lena och Rolf Andersson i Bosgård med bistånd från flera perosner. 
 
 

Skolgruppen 
Gruppen arbetar vidare med att knyta tätare kontakter med skolorna i vårt område.  
 
 
 

Medlemsaktiviteter 
Föreläsningar 
Vi provade på att samarbeta med Kyrkan i Ekängen om föreläsningar i deras lokaler 

under våren. Vi hade 3 föreläsningar där. 

Tyvärr slutade kontaktpersonen och kyrkan har inte utsett någon efterträdare. 

  

  Nationaldagsfirande på Tuna 
Detta evenemang genomfördes igen enligt traditionen och ett strålande väder. 

 

 

Föreningens ekonomi 
Föreningens intäkter 2022 var 26 155 kr varav medlemsavgifter var 6 625 kr. Vi 
har även fått kommunalt bidrag med 11500 kr och övriga bidrag med 855 kr. 
Försäljning av böcker och almanackor och kaffe har inbringat 7 175 kr. 
Kostnaderna uppgick till 18 653 kr. Största delen av kostnaderna 2022 var ma-
terial till "kulturstigen" ca 2 756 kr samt årsavgiften till Hembygdsförbundet 1 
176 kr. Övriga kostnader består mest av administrativa kostnader. 
Det här året gick med vinst på 7 501 kr. Föreningen hade vid årsskiftet tillgång-
ar på 87 291 kr.  
Det fanns inga skulder. 
 

 

 



 

Slutord 
Styrelsen framför ett stort tack till alla som under året bidragit med sin tid, kunskap och 

engagemang så att vi kan se tillbaka på ett händelserikt år i vår hembygdsförening. 

 

OBS! Om du tillhör de som inte betalt in medlemsavgiften så är det dags 

att göra det nu. 

Enklast gör du det genom att Swisha 125 kr till 0708-731640.    

Det går också bra att använda nedanstående QR-kod. 

 

 

 

 

 

 

 

Eller 

betala in 125 kr till vårt Bankgiro 458-731640 och uppge ditt namn.   

  



 

Rystad och Östra Harg i Feb 2023. 
 
 
 
 
Styrelsen 

 
 

Sören Lindhe Ulrika Cederberg Birgitta Franzèn 

 

 

Ulrika Eriksson Sytefan Pettersson Bo Wigren 

 

 

Marie Eriksson 

 

 

 

  

 

 

 


